
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 6 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2015 m. liepos 30 d. Nr. T2-6 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2015-07-30 13.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į Šilalės rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos 

nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Dainius Bergelis, Jonas Šedbaras (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: 18 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas), Vyriausybės atstovė Tauragės 

apskrityje Irena Ričkuvienė. 

Posėdžio pradžioje Jubiliejaus proga pasveikino Henriką Girčį. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-23), Savivaldybės tarybos 6 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-23) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Stasys Navardauskas, Saulė Olendrienė, Rimantas Rimkus. Pirmininkas – Stasys 

Navardauskas. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas sakė, kad darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.  

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 1 papildomą klausimą: „Dėl Šilalės 

rajono savivaldybės tarybos 2014 m. rugpjūčio 21 d. sprendimo Nr. T1-167 „Dėl Šilalės rajono 

savivaldybės biudžetinių kultūros įstaigų direktorių tarnybinių atlyginimų koeficientų nustatymo“ 

pripažinimo netekusiu galios“. Pranešėja Jovita Voverienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomo klausimo įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomo klausimo įtraukimui į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimu. 

Visai darbotvarkei su pakeitimu pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl pritarimo bendradarbiavimo sutarties projektui. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-17 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

3. Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti. 

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. rugpjūčio 29 d. sprendimo Nr. T1-

214 „Dėl didžiausio leistino darbuotojų (etatų), gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės 

biudžeto, Šilalės rajono savivaldybės biudžetinėse įstaigose, skaičiaus nustatymo“ pakeitimo. 

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-196 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės narystės asociacijoje Šilalės rajono partnerystės vietos veiklos 

grupėje“ pakeitimo. 

6. Dėl pritarimo dalyvauti Šilalės miesto vietos veiklos grupės veikloje. 
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7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2003 m. vasario 14 d. sprendimo Nr. 424 „Dėl 

specialiojo plano patvirtinimo“ pakeitimo. 

8. Dėl Šilalės sporto mokyklos teikiamų paslaugų kainų nustatymo. 

9. Dėl nekilnojamojo turto, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Laukuvoje, Varnių g., 

nurašymo ir likvidavimo. 

10. Dėl nekilnojamojo turto, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Požerės k., 

Medvėgalio g. 7, nurašymo ir likvidavimo. 

11. Dėl Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto nurašymo ir 

likvidavimo. 

12. Dėl Savivaldybės viešojo vandens tiekėjo ir nuotekų tvarkytojo paskyrimo. 

13. Dėl gatvės įregistravimo. 

14. Dėl nekilnojamojo daikto įregistravimo. 

15. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės vandenys“ įstatinio kapitalo mažinimo. 

16. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ šilumos kainų dedamųjų 

antriesiems šilumos bazinės kainos dedamųjų galiojimo metams nustatymo. 

17. Dėl Šilalės rajono melioracijos griovių ir hidrotechninių statinių rekonstrukcijos. 

18. Dėl pritarimo partnerystei pagal Lietuvos kaimo plėtros 2014-2020 m. programos 

priemonės „Investicijos į materialųjį turtą“ veiklos srities „Žemės ūkio ir miškininkystės plėtros, 

modernizavimo ar pritaikymo infrastruktūra“ veiklą „Parama žemės ūkio vandentvarkai“. 

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-37 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų melioracijos darbų, finansuojamų valstybės biudžeto 

lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

20. Dėl informacijos apie VĮ „Tauragės regiono keliai“ veiklą Šilalės rajone. 

21. Dėl informacijos apie UAB „Šilalės butų ūkis“ veiklą. 

22. Dėl informacijos apie Šilalės rajono savivaldybės energinio efektyvumo didinimo 

daugiabučiuose namuose programos vykdymą. 

 

 

1. SVARSTYTA. Pritarimas bendradarbiavimo sutarties projektui. 

Pranešėjas Raimundas Vaitiekus pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie neigiamas pasekmes ir jų sprendimo būdus. 

R. Vaitiekus sakė, kad su skyrių vedėjais dėl šio teikiamo sprendimo projekto buvo 

suderinta. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo 

Nr. T1-17 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais 1.4 

papunktyje Šilalės Vlado Statkevičiaus muziejui įrašyti 2169 Eur, o Viešajai bibliotekai – 13043. 

Informavo, kad papildomai skiria Didkiemio seniūnijai 1630 Eur, Šilalės kaimiškajai seniūnijai 

1376 Eur, Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai 3 tūkst. Eur, Šilalės r. Pajūralio 

pagrindinei mokyklai 1964 Eur ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokie darbai bus atliekami Aukštagirės kalne už 5 tūkst. Eur. 

J. Gudauskas sakė, kad lėšos bus panaudotos kelmų išrovimui. 

T. Bartkus sakė, kad anksčiau buvo kalbėta, kad viską prisiims investuotojai. 

V. Jasevičius sakė, kad šiuo metu nėra investuotojų. 

J. Gudauskas informavo, kokie darbai priklauso investuotojams.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 
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3. SVARSTYTA. Leidimas imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kaip bus vykdomi įsipareigojimai skirti lėšas projektams, jei paskolos 

imti daugiau nebus galima. 

S. Gedvilienė informavo, kaip bus vykdomi įsipareigojimai skirti lėšas projektams. 

J. Gudauskas informavo, apie investicinius projektus, finansavimą. 

Tarybos nariai diskutavo apie paskolos ėmimą. 

T. Bartkus klausė, ar paskolos ėmimas nėra neigiama pasekmė. 

S. Gedvilienė sakė, kad neimant paskolų nebus galima vykdyti projektų. 

R. Vaitiekus sakė, kad paskolos ėmimą galima vertinti tiek teigiamai tiek neigiamai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. rugpjūčio 29 d. 

sprendimo Nr. T1-214 „Dėl didžiausio leistino darbuotojų (etatų), gaunančių darbo užmokestį iš 

savivaldybės biudžeto, Šilalės rajono savivaldybės biudžetinėse įstaigose, skaičiaus nustatymo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu 1.19 

papunktyje vietoje „22.5“ įrašyti „23,5“ ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis domėjosi apie pareigybes, kokius darbus atliks baseine dirbantys 

darbuotojai ir koordinatorius suaugusiųjų sportui.  

J. Gudauskas priminė, kad apie pareigybes buvo pateikta informacija. 

G. Jurgutienė informavo, ką darys baseine dirbantys darbuotojai, ką atliks 

koordinatorius sportui ir kokia alga bus. 

I. Ričkuvienė klausė, ar mokyklos įstatuose yra numatyta suaugusiųjų sporto 

koordinatoriaus veikla. 

G. Jurgutienė sakė, kad yra numatyta. 

T. Bartkus domėjosi apie planuojamas teikti sveikatingumo paslaugas baseine ir kas jas 

teiks. 

G. Jurgutienė informavo, kas teiks sveikatingumo paslaugas baseine. Sakė, kad 

plaukimo trenerių Lietuvoje šiuo metu nėra laisvų, informavo, ką dirbs instruktorius. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. liepos 25 d. sprendimo 

Nr. T1-196 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės narystės asociacijoje Šilalės rajono partnerystės 

vietos veiklos grupėje“ pakeitimas. 

Pranešėja Regina Kvederienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

6. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti Šilalės miesto vietos veiklos grupės veikloje. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi, kaip bus sudaroma Šilalės miesto vietos veiklos grupė. 

S. Aužbikas informavo, kaip sudaryta grupė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

 



4 

 

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2003 m. vasario 14 d. sprendimo 

Nr. 424 „Dėl specialiojo plano patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą dėl sprendimo pavadinimo. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. Šilalės sporto mokyklos teikiamų paslaugų kainų nustatymas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas informavo, kad Kontrolės komitete iškelti klausimai dėl uždelsto laiko ir 

proginių dienų kainų. 

R. Vaitiekus informavo apie uždelsto laiko ir proginių dienų apmokestinimą. 

A. Meiženis klausė, ar po komitetų yra keičiamos uždelsto laiko kainos. 

R. Vaitiekus sakė, kad kainos nėra keičiamos, nes virš uždelstų 30 minučių prasideda 

vienos valandos įkainis. 

T. Bartkus domėjosi apie pateiktą papildomą medžiagą, apie kainų nustatymą 

paslaugoms. 

R. Kibelienė sakė, kad papildoma medžiaga pridėta iš verslo plano, kuris buvo 2007 

metais.  

T. Bartkus domėjosi nuostolis ar pelnas planuojamas. 

R. Kibelienė sakė, kad paskaičiavus nustatyta, jei nebus surenkama pakankamai pajamų 

išlaidoms padengti, jas reikės padengti iš Savivaldybės biudžeto. 

J. Gudauskas klausė V. Noreikos, ar jis siūlo išbraukti progines dienas. 

V. Noreika pasisakė apie progines dienas. 

Tarybos nariai diskutavo apie progines dienas. 

G. Jurgutienė pasisakė apie progines dienas. 

A. Meiženis domėjosi apie auksines ir sidabrines korteles. 

J. Gudauskas informavo apie auksines ir sidabrines korteles. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

9. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Laukuvoje, 

Varnių g., nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Informavo apie artezinių šulinių nurašymą ir likvidavimą. 

J. Gudauskas informavo apie artezinį šulinį Laukuvoje. 

Tarybos nariai diskutavo apie artezinio šulinio nurašymą Laukuvoje. 

A. Meiženis domėjosi, ar nebus nurašomas artezinis šulinys, kuris priklausytų žmogui.  

R. Kibelienė sakė, kad artezinis šulinys priklauso mokyklai, o ne žmonėms. 

R. Vaitiekus sakė, kad mokyklos turto balanse yra įrašytas artezinis šulinys. 

V. Jucius siūlė, kad rajono mokyklose būtų apžiūrėti visi arteziniai šuliniai ir, jei 

reikalinga, jie būtų nurašyti ir likviduoti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

10. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Požerės 

k., Medvėgalio g. 7, nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl likutinė vertė didelė. 

R. Kibelienė sakė, kad taip paskaičiuota. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

11. SVARSTYTA. Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto 

nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis prašė informuoti, koks turtas nurašomas ir likviduojamas. 

R. Kibelienė informavo apie nurašomą ir likviduojamą turtą. 

T. Bartkus pasitikslino dėl žemės savininko ir klausė, ar žemės savininkam buvo siūlyta 

pirkti pamatus. 

R. Kibelienė sakė, kad žemė yra privati. 

R. Vaitiekus sakė, kad nurašomas turtas yra mažos vertės. 

A. Meiženis klausė, kiek reikės lėšų turto likvidavimui. 

R. Kibelienė sakė, kad turtą likviduos seniūnija, t.y. sutvarkys ūkio būdu. 

V. Jucius sakė, kad aiškinamajame rašte apie parengtą projektą mažai parašyta. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

12. SVARSTYTA. Savivaldybės viešojo vandens tiekėjo ir nuotekų tvarkytojo 

paskyrimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kas anksčiau teikdavo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo 

paslaugas. 

R. Kibelienė sakė, kad vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo paslaugas teikdavo UAB 

„Šilalės vandenys“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

13. SVARSTYTA. Gatvės įregistravimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kokia gatvė bus įregistruota. 

R. Kibelienė sakė, kad įregistruota bus Pavėžio gatvė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

14. SVARSTYTA. Nekilnojamojo daikto įregistravimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

R. Toleikis klausė, kodėl toks sprendimo pavadinimas. 

R. Kibelienė sakė, kad registre nekilnojamas turtas bus įregistruotas daiktu. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

15. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės vandenys“ įstatinio kapitalo 

mažinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar mažinant kapitalą turtas išliks ir nebus taip, kad jo nebeliks. 

R. Kibelienė sakė, kad bendrovė turi daug turto. 

R. Vaitiekus paaiškino, kaip gali būti naikinami nuostoliai. 

J. Gudauskas sakė, kad bendrovės nebus galima privatizuoti, nes priimtas Tarybos 

sprendimas, kuriame nurodomas neprivatizuojamų objektų sąrašas. 

E. Auškalnis paaiškino, kodėl bendrovei reikalinga mažinti įstatinį kapitalą. 
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T. Bartkus klausė, kaip galima mažinti atsiradusius nuostolius. 

E. Auškalnis paaiškino, kaip galima mažinti atsiradusius nuostolius. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 2, NEBALSAVO – 3. 

 

16. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ šilumos 

kainų dedamųjų antriesiems šilumos bazinės kainos dedamųjų galiojimo metams nustatymas. 

Rolandas Toleikis nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą, informavo apie šilumos 

kainos pasikeitimus ir prašė sprendimo projektui pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokia bendrovės finansinė padėtis. 

A. Paliakienė informavo apie bendrovės finansinę būklę. 

R. Kibelienė informavo, kad remiantis Valstybinės kainų ir energetikos kontrolės 

komisijos duomenimis Šilalės rajone kainos už šilumą kaip mažiausios yra antroje vietoje. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 9. 

 

Rolandas Toleikis grįžo į posėdžių salę. 

 

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono melioracijos griovių ir hidrotechninių statinių 

rekonstrukcija. 

Pranešėjas Stasys Tubutis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kaip atrinkti melioracijos grioviai rekonstrukcijai. 

S. Tubutis informavo, kaip atrinkti melioracijos grioviai rekonstrukcijai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

18. SVARSTYTA. Pritarimas partnerystei pagal Lietuvos kaimo plėtros 2014-2020 m. 

programos priemonės „Investicijos į materialųjį turtą“ veiklos srities „Žemės ūkio ir 

miškininkystės plėtros, modernizavimo ar pritaikymo infrastruktūra“ veiklą „Parama žemės ūkio 

vandentvarkai“. 

Rimantas Rimkus nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėjas Stasys Tubutis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

Rimantas Rimkus grįžo į posėdžių salę. 

 

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo 

Nr. T1-37 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų melioracijos darbų, finansuojamų 

valstybės biudžeto lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Tubutis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius domėjosi apie kanalų rekonstrukcijas. 

S. Tubutis informavo apie kanalų rekonstrukcijas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 
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1 papildomas. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. rugpjūčio 21 d. sprendimo 

Nr. T1-167 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės biudžetinių kultūros įstaigų direktorių tarnybinių 

atlyginimų koeficientų nustatymo“ pripažinimas netekusiu galios. 

Virginijus Noreika nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Jovita Voverienė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

Virginijus Noreika grįžo į posėdžių salę. 

 

21. SVARSTYTA. Informacija apie UAB „Šilalės butų ūkis“ veiklą. 

Pranešėjas Aurimas Tamošaitis pristatė informaciją apie vykdomą veiklą (pridedama) ir 

atsakė į Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

22. SVARSTYTA. Informacija apie Šilalės rajono savivaldybės energinio efektyvumo 

didinimo daugiabučiuose namuose programos vykdymą. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė informaciją apie energinio efektyvumo didinimo 

daugiabučiuose namuose programos vykdymą (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių pateiktus 

klausimus. 

 

20. SVARSTYTA. Informacija apie VĮ „Tauragės regiono keliai“ veiklą Šilalės rajone. 

Pranešėjas Stasys Būrė pristatė informaciją apie VĮ „Tauragės regiono keliai“ vykdomą 

veiklą (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas         Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė    Raimonda Kniulytė 


